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PÖYTÄKIRJA 
 

Aika  Maanantai 7.4.2025 klo 17 
Paikka Päätalo D216 kokoushuone 6 
   Tampereen yliopisto 
    
 
Läsnä  Nette Länsipuro, puheenjohtaja 

Venla Salonen, sihteeri 
 Vertti Alamännistö    

Iida Nissilä     
Eero Salokorpi 
Johannes Simelius  
Hertta Ehrling 
Sanni Sillanpää 

 Anna Mäkilä 
 Paul Pellas 
 Aino Hyvärinen  saapui 17.17. 
 Anna Kahala   saapui 17.26.  
 Lassi-Olavi Magga  saapui 18.18.  

  
  

  

 

1. Kokouksen avaaminen 

Kokous avattiin ajassa 17.04.  

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 



3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Paul Pellas ja Iida Nissilä.  

 
4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.  

 

5. Ilmoitusasiat ja posti            

Iltakoulun vappu rykäistiin hikisesti alkuun, kun wappusoihdunkanto juostiin aiemmin päivällä! 
Juoksijoilla oli hupaisan hauskaa ja aurinko paistoi.   

 

6. Talous 

a) Taloustilanne 

Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä oli rahaa 37 501,73€. 

Kvartaalikatsaus ja maaliskuun kirjanpito on tehty. Lisäksi on alettu selvittämään, voisiko 
kulukorvausjärjestelmän muuttaa sähköiseksi.    

  

b) Laskut ja korvaukset 

Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Vertti Alamännistölle 10,58€ tarjoilujen ostamisesta 
vaalikeskusteluun. Kulut menevät kopobudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

 

7. Sähköiset päätökset 

a) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Muistiin Oy:lle, 225,57€ prideapprojen 
haalarimerkeistä. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan 
tapahtuman lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.  

b) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan 421,96€ yhteisön tuloveroja. Kulut menevät 
veromenojen budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

c) Nette Länsipuro ehdotti, että hankitaan teetä, kahvia ja kaurajuomaa enintään 50 eurolla 
aj-tilaan. Menot menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvipassien myynnillä. Ehdotus 
hyväksyttiin.  



d) Vertti Alamännistö ehdotti, että 2.4. vaalikeskusteluun hankitaan tarjoiluja max 8 eurolla. 
Kulut menevät koulutuspolitiikan budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

e) Lassi-Olavi Magga ehdotti, että maksetaan Hene Oy:lle 510€ euroa wappumökin 
bussikyydeistä. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan tapahtuman 
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.  

f) Lassi-Olavi Magga ehdotti, että maksetaan Hämeenkyrön VPK:lle 150€ wappumökin 
vuokraamisesta. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan tapahtuman 
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.  

g) Vertti Alamännistö ehdotti, että ostetaan kertakäyttölautasia max 3 eurolla AJ-tilaan. 
Ehdotus hyväksyttiin.  

h) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Lassi-Olavi Maggalle 360,99€ euroviisusitsien 
prisma-tilauksesta. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman 
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.  

i) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Visma Amplio Oy:lle 16,48€ verkkolaskutuspalvelun 
käyttömaksusta. Kulut menevät rahoitusmenojen budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

j) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Karina Kirsalle 15,96€ Pride approille ostetuista 
koristeista. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan 
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.  

k) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan kullekin Reettorit ry:lle, Interaktio ry:lle ja Vostok 
ry:lle 191,18€ voitonjakoa pride approista. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien 
budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.  

l) Lassi-Olavi Magga ehdotti, että hankitaan juotavaa ja pientä purtavaa aj-tilaan 
Olympiatulijuoksijoille enintään 20 eurolla. Menot menevät aj-tilan budjetista ja katetaan 
kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.  
 

 
8. Palaute hallitukselle 

Hallitus on saanut palautteen, jossa Iltakoulun infotaululle toivotaan terkkuseinää ja 
tapahtumakalenteria. Hallitus kiittää palautteesta! Infotaululle on tarkoituksena kehitellä jotain 
kivaa, ei ehkä varsinaista tapahtumakalenteria, sillä sen ylläpitö on työlästä, mutta jotain hauskaa 
on tuloilla.  

Hallitus on myös saanut palautteen, jossa aj-tilan avaamisesta vastuussa olevia muistutetaan 
avaamaan ovi sovittuna aikana, sillä se on joinain päivinä ollut kiinni vielä kello 11, vaikka 
aj-tilan pitäisi olla auki 10-16. Hallitus kiittää palautteesta ja pahoittelee aiheutunutta harmia. 
Yritämme tsempata! 



Lisäksi hallitukselle on ehdotettu, että esillä olleesta haalarivärin muuttamisesta voisi järjestää IK 
keskustelee -tapahtuman. Hallitus kiittää hyvästä ideasta. Tällainen tapahtuma pyritään 
järjestämään syksyllä mahdollisimman pian, esimerkiksi hiiriviikkojen jälkeen.  

 

Keskusteltiin haalarivärin muuttamiseen liittyvän Forms-kyselyn tuloksista. Aihe tuli monelle 
aika puskista ja vastauksissa korostuu, ettei haalarivärin muuttamiselle ole tällä hetkellä 
juurikaan halukkuutta. Juuri nyt asialle ei ollakaan tekemässä mitään, vaan otetaan aihe 
uudelleen esille syksyllä. Keskustelimme myös, miten asian kanssa voitaisiin edetä, jos siihen 
olisi kiinnostusta. Ensimmäinen askel on IK keskustelee -tapahtuma syksyllä.  

 

Aino Hyvärinen saapui kokoukseen ajassa 17.17. 
Anna Kahala saapui kokoukseen ajassa 17.26.   

 

9. Menneet tapahtumat 

a) Viiniä sohvalla IK x Cortex 31.3. 

Tapahtumassa olleet puhujat olivat super! Osallistujilla oli kivaa ja aihe oli herättänyt 
hyvää keskustelua. Sohvaa ei ollut, mutta viini maistui.  

 

b) Työväen Ampujien futispeli-iltama Boomin ja Staabin kanssa 1.4. 

Tällä kertää vastustajat olivat niin kovat, että IK jäi kolmanneksi. Katsojia oli paljon. 
Kaikki kannustamaan sitten Wappucuppiin pliis:)  

 

c) Iltakoulun vappu  
i) Vaali-ilta EKK:n kansa 2.4. 

  Suora lainaus tapahtuman osallistujalta: “Ylitti odotukset”.  

Tapahtuma oli siis onnistunut ja oli kivaa! Keskustelu oli laadukasta ja tarjoilut 
maistuivat. Kiitos EKK!  

 

 



10. Tulevat tapahtumat 

a) Iltakoulun vappu   

i. Vappukyykkä 8.4. 

Järjestetään tiistaina 8.4. Aino Hyvärinen (koulutus on käyty) ja Nette 
Länsipuro tuomaroi.  

ii. TA-sauna 8.4. 

Tiistaina 8.4. YTHS-saunalla. Tapahtumassa on tarjolla pikkupurtavaa ja 
tukihenkilönä toimii Vili Koivisto.  

iii. Vaalivalvojaiset 13.4. 

Vaalivalvojaiset pidetään sunnuntaina 13.4. Telakassa kello 19.20 alkaen. 
Luvassa vaalijännityksen ohella pikkuohjelmaa. Anna Kahala toimii 
tukihenkilönä.  

iv. Trivial Perseet 14.4. 

Maanantaina 14.4. Startti tapahtuu kello 17 Laikunlavalta. Suunnitteltiin 
hallituksen rastia tapahtumaan.  

v. Wappumökki 15.4. 

Wappumökille suunnataan tiistaina 15.4. Lipunmyynti tapahtumaan on 
alkanut maanantaina 7.4.  

vi. WappuLove 15.4. 

Julisteet on jaettu joka kampukselle ja muu mainostus sekä viesintä on 
hoidossa. Lipunmyynti on ollut tuottoisaa. Lipunmyynti sekä arvonta ovat 
käynnissä parhaillaan.  

vii. Mock YK 17.4. 

viii. Ruotsinlaivasimulaatio 22.4. 

Lipunmyynti aukeaa tiistaina 8.4. Aiemmista vuosista poiketen 
tapahtumassa ei ole hyttibileitä, vaan ne on korvattu bingolla ja 
viinibuffetilla sekä holittomalla tarjoilulla.  

ix. Juomapelirundi 24.4. 

Ilmoittautuminen aukeaa keskiviikkona 9.4.  

x. Simaa ja tippaleipää 28.4. 



 

xi. Vappusitsit 30.4. 

Merkit vappusitseille on tilattu ja tapahtuma julkaistaan pian kokouksen 
jälkeen.  

b. Kesätappo  

Anna Kahalalle oli tullut idea kesätaposta eli mökkiviikonlopusta kesällä. 
Selvitellään kuitenkin vielä, antaako budjetti mahdollisuuden tapahtuman 
järjestämiseen.  

 

11. Kulttuuri ja ympäristö 

Mock YK:n suunnittelu on aloitettu. 

Työväen Laulajat kokoontuu torstaina ja perjantaina kirjasto Metsossa.  

 

12. Tuutorointi ja yhdenvertaisuus 

Tutorparit ja parien vastuutapahtumat on nyt selvillä. Seuraavaksi aletaan suunnittelemaan 
tapahtumien rakennetta ja toukokuun lopulla olisi hyvä, että suuntaviivat olisivat selvillä.  

Hanna Peevon kanssa on sovittu tuutorointiin liittyvä tapaaminen keskiviikkona 16.4. kello 
13-14.  

a) Häirintälomakkeen uuristaminen 

4.4. on tehty häirintälomakkeen uudistus ja kävimme sen kokouksessa läpi. Hallitus 
katsoo vielä omalla ajallaan lomakkeen läpi ja ehdottaa mahdollisia lisäyksiä/korjauksia. 
Uusi lomake esitellään jäsenistölle kevätkokouksessa. Instagramiin tulevat tekstit ja 
esittely uudesta lomakkeesta ovat parhaillaan tekeillä.  

 

 

13. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

Viestinnän uudistamisen suunnittelua on starttailtu.  

Facebookin käyttöä vähennetään, sillä tapahtumaviestintä lopetetaan sillä alustalla kesän aikana. 
Muuta sisältöä voidaan vielä jatkossa julkaista Facebookissa.  



Tapahtumakalenterin suunnittelu ja ideointi on kesken, mutta systeemiä tullaan kehittämään. 
Syksyllä sovitaan hallituksen yhteinen linja siitä, miten tapahtumien laittaminen kalenteriin 
hoidetaan ja kuka siitä on vastuussa.  

Keskusteltiin myös, että loppukesästä Iltakoulun nettisivuille voisi laittaa jonkin uusille fukseille 
suunnatun kohdan, jossa kerrottaisiin tärkeimmät infot. Esiin nousi myös idea siitä, että joskus 
tulevaisuudessa sivuille voisi laittaa “hakijalle” -kohdan, josta löytyisi tietoa meille 
kiinnostuneille mahdollisille hakijoille.  

Iltakoulun nettisivuille otetaan uusi yhteiskuva wappusitsien yhteydessä. 
 
Viesintävastaavaan oltiin oltu yhteydessä FIID-yrityksestä liittyen Iltakoulun Instagram tilin 
näkyvyyden lisäämiseen. Tarjous oli kuitenkin liian iso meidän budjettiimme, joten siitä vaan 
kiitettiin kohteliaasti tällä kertaa.  
 

Keskusteltiin, että nyt Iltakoulun TikTokin elävöidyttyä aletaan laittamaan sitsien 
ilmoittautumislomakkeisiin kohta, jossa kysytään suostumusta siihen, saako näkyä 
TikTok-videoilla.  

Keskusteltiin myös hahmottelussa olevasta Iltakoulun podcastista sekä siitä, että Työväen 
Laulajat voisivat tehdä Iltakoululle hyviä coverbiisejä.  

 

 

14. Koulutuspolitiikka 

Lukuvuosipalautteeseen haalitaan edelleen lisää vastauksia. Nyt siis hyvä hetki ottaa tauko 
pöytäkirjan lukemisesta ja käydä täyttämässä! 

Antiin on tulossa kopokirjoitus päätoimittaja Valtterin kanssa.  

Vuoden ensimmäinen kvartaalikatsaus pidetään torstaina 10.4.  

 

 

Lassi-Olavi Magga saapui kokoukseen ajassa 18.18. 
Siirryttiin kokoustauolle ajassa 18.21. 
Palattiin tauolta ajassa 18.31.  

 

 



 

15. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

Vaihtareille on markkinoitu symposiumia (to 10.4.) ja Johto ry:n Wappuloven etkosaunaa 
YTHS-saunalla tiistaina 15.4. (muutkin kuin vaihtarit tervetulleita). 

Kv-tuutorit on valittu. Kehitysyhteistyön puolelta ei mitään uutta.  

 

16. Työelämä ja alumni 

Ulkomaan excua on suunniteltu. Europarlamentti ja Euroopan neuvoston edustusto ovat 
alustavasti vastanneet myöntävästi, että vierailu ajoittuisi viikolle 43. Pariisin 
OECD+UNESCO-edustustosta odotetaan vielä vastausta.  

 

17. Varainhankinta 

Damin ja Kaijakan yhteistyöasia ei ole vielä edennyt. 

Iltakoulu menee 23.4. merkkimarkkinoille Hervantaan myymään haalarimerkkejä.  

Haalaritarjous on saatu ja mainokset pyritään laittamaan menemään ennen kesäkuuta, eli niiden 
etsiminen starttaa nyt kunnolla.  

 

18. Liikunta ja hyvinvointi 

Wappusoihdunkanto oli maanantaina 7.4. ja wappukyykkä on tiistaina 8.4. 

 

19. Ainejärjestötila 

Keskusteltiin siitä, että hallituslaiset muistavat ostaa omat kahvit, jos järjestävät tapahtuman 
aj-tilassa.  

 

 

20. Kevätkokous 

Kevätkokous on keskiviikkona 9.4. kello 18 Väinö Linna -salissa. Paikalle saa saapua 17.30 
alkaen.  

 



 

21. Vuosijuhlat 

Ei uutta.  

 

22. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Keskusteltiin TREYn toiminta-avustuksen hakemisesta.  

 

23. Muut esille tulevat asiat 

Ei oo mittää.  

 

24. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Seuraava kokous järjestetään maanantaina 21.4. klo 17 alkaen etänä Zoomissa.  

 

25. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 19.18.  

 

 

________________________________  ________________________________ 

Nette Länsipuro, puheenjohtaja   Venla Salonen, sihteeri  

 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Paul Pellas, pöytäkirjantarkastaja   Iida Nissilä, pöytäkirjantarkastaja 
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